Communications هيئة تنظيم **Regulatory Authority** State of Qatar دولة قطر

Decision of the President of the Communications Regulatory Authority

No. (3) of 2025

Issuing the Regulation for the Certification Service Providers

The President of Communications Regulatory Authority,

Pursuant to the Telecommunications Law promulgated by Law No. (34) of 2006, Amended by Law No. 17 of 2017,

Decree-Law No. 16 of 2010 on the promulgation of the Electronic Commerce and transaction Law,

The Emiri Decision No. (42) of 2014EstablishingtheCommunicationsRegulatory Authority,

The Decision of the Board of the Supreme Council for Information and Communication Technology No. (1) of 2009 on the promulgation of the Executive By-Law for the Telecommunications Law;

Has decided as follows:

Article (1)

The provisions of the Regulation for the Certification Service Providers attached to this decision shall be applicable.

قرار رئيس هيئة تنظيم الاتصالات

رقم (3) لسنة 2025

بإصدار اللائحة التنظيمية لمقدمي خدمات التصديق. " الثقة"

رنيس هينة تنظيم الاتصالات

بعد الاطلاع على قانون الاتصالات الصادر بالمرسوم بقانون رقم (34) لسنة 2006، المُعدل بالقانون رقم 17 لسنة 2017،

وعلى المرسوم بقانون رقم (16) لسنة 2010 بإصدار قانون المعاملات والتجارة الالكترونية،

وعلى القرار الأميري رقم (42) لسنة 2014 بإنشاء هيئة تنظيم الاتصالات،

وعلى قرار مجلس إدارة المجلس الأعلى للاتصالات وتكنولوجيا المعلومات رقم (1) لسنة 2009 بإصدار اللائحة التنفيذية لقانون الاتصالات

قرر ما يلي:

المادة (1)

يُعمل بأحكام اللائحة التنظيمية لمقدمي خدمات التصديق "الثقة" المرفقة بهذا القرار.



ص.ب.23404,الدوحة،قطر P.O. Box 23404, Doha, Qatar Info@cra.gov.qawww.cra.gov.qa



Communications هيئة تنظيم Regulatory Authority State of Qatar دولية قطر

من اللائحة التنظيمية.

هذه اللائحة التنظيمية.

المادة (2)

يتم تطبيق جميع المستندات الداعمة الوارد ذكر ها في الملحق (1)

المادة (3)

يكون هناك مهلة توفيق الاوضاع لمدة سنة من تاريخ صدور

Article (2)

All supporting documents referred to in this regulation is set out in Appendix (1), for the purposes of implementation of the regulation.

Article (3)

There shall be a grace period of one year from the date of issuance of this Regulation.

Article (4)

All competent authorities, each within its jurisdiction, shall implement this Decision from the date of issuance and which shall be published in the Official Gazette.

Eng Ahmad Abdulla Al Muslemani President of Communications Regulatory Authority

Issued on: January 14, 2025

المادة (4) على جميع الجهات المختصة، كلّ فيما يخصه، تنفيذ هذا القرار من تاريخ صدوره. ويُنشر بالجريدة الرسمية.

المهندس/ أحمد عبدالله المسلماني رنيس هينة تنظيم الاتصالات

صدر بتاريخ 14 يناير 2025

- JppsB

+974 4499-5535 🖶 +974 4499-5515

ص.ب.23404,الدوحة،قطر P.O. Box 23404, Doha, Qatar

